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                                                                            VINDELNS NATURSKYDDSFÖRENING 

                                                                                                      ÅRSMÖTESPROTOKOLL 

                                                2020-05-13 

 

 

Art                                   Protokoll fört vid årsmöte för Naturskyddsföreningen i Vindeln 

 

Tid                     Onsdagen den 13 maj kl.18.30 - ca 20.30 

 

Plats                                Dansbanan vid Hembygdsgården 

 

Närvarande                    12 personer (se bifogad närvarolista)  

 

                     

    § 1           Mötets öppnande 

                                         Ordförande Eva Svahn öppnade detta lite annorlunda årsmöte                    

                                         och alla hälsades hjärtligt välkomna.   

                                         (= framflyttat från tidigare planerat datum 2/4 pga. coronakrisen)  
 

 

  

    § 2           Mötets behöriga utlysande 

                                         Årsmötet förklarades vara utlyst på behörigt sätt. 

                    Affischering, e-post till våra medlemmar och info via facebook. 

                                         

 

                         § 3           Fastställande av dagordning 

                    Upprättat förslag till dagordning godkändes, sedan några övriga  

                                         frågor lagts till. Därefter delade ordföranden ut ett citat ur en   

                                         amerikansk tidsskrift för ekologi till alla i styrelsen. 
 

 

     

                         § 4           Val av mötesordförande 

                     Leif Alperud valdes till mötesordförande. 
 

  



                          

                         § 5           Val av mötessekreterare 

                    Lars-Göran Nilsson valdes till mötessekreterare. 

 

                                        

                         § 6           Val av två protokolljusterare 

                                         Till justeringspersoner valdes Daniela Nedelcheva och   

                                          Inger Höglund. 

                                         

                          

                         § 7           Styrelsens verksamhetsberättelse 

Lars-Göran redovisade verksamhetsberättelsen för 2019. 

Årsmötet beslutade godkänna verksamhetsberättelsen. 

                    Verksamhetsberättelsen kommer att läggas ut på hemsidan. 
                      

 

                                

                         § 8           a. Kassarapport 

Jan-Olof redovisade kassarapport. I början av året fanns 14796 kr. 

I slutet av året fanns 16137kr på kontot. Kretsen har förutom 

medlemsåterbäring om 4940 kr, även erhållit ett utökat bidrag på 

3500 kr från Riks. Utgifterna uppgick till 18000 kr. 

Kretsen har dessutom tilldelats ett skötselbidrag     

från kommunen om 10000 kr. Bidraget skall täcka kretsens 

kostnader för skötseln av 2-älvsleden. 

 

                                         b. Resultat- och balansräkning 

Årsmötet delgavs resultat-och balansräkning, som lades till 

handlingarna.  

 

 

                          § 9          Revisorernas berättelse 

Revisorernas berättelse över styrelsens förvaltning under  

                                         räkenskapsåret lästes upp av kassören Jan-Olof Lundström.                                                                             

                                         Då inga skäl till anmärkning framkommit vid granskningen till- 

                                         styrker revisionen att resultat-och balansräkning per 2019-12-31 

                                         fastställs. 

Årsstämman beslutade fastställa upprättad  resultat-och 

balansräkning. 

 

                       

                          § 10        Styrelsens ansvarsfrihet för 2019 års förvaltning 

                                         Årsmötet beslutade att bevilja styrelsen ansvarsfrihet för  

                                         2019 års förvaltning. 
 

                           

                          § 11        Val av ordförande för 2020 

                    Valberedningen föreslog Eva Svahn till ordförandeposten. 

                                         Eva tackade nej. (Hon hade sedan tidigare aviserat sin avgång,  

                                         men detta hade inte nått valberedningen).  

                                         Vice ordförande Kerstin föreslogs, men hon tackade nej. 



                                          

                                         Flera av de närvarande under årsmötet tillfrågades av  

                                         valberedningen om de kunde tänka sig att vara ordförande. 

                                         Eftersom alla tillfrågade tackade tackade nej, så beslöt årsmötet att  

                                         ge valberedningen i uppdrag att jobba vidare med ordförandefrågan. 

                                                                 

                     

                          § 12        Val av övriga styrelsemedlemmar och suppleanter 

                                         Valberedningen föreslog att styrelsen skulle bestå av 6 personer  

                                         även om Janne Tolonen avsagt sig sitt uppdrag. 

                                                                                 

                                         Kerstin Sandqvist-Larsson                   Britt Andersson (suppl.2 år)             

                                         Sara Larsson                                         Anja Lindfors (suppl.2 år)                                         

                                         Jan-Olof Lundström (2 år)                              

                    Inger Höglund (2år)                                  

                                         Lars-Göran Nilsson (2 år) 

                                                 

                                         Årsmötet beslutade i enlighet med valberedningens förslag. 

                           

                           

                           § 13       Val av två revisorer och revisorsuppleant 

                                         Valberedningens och årsstämmans förslag: 

                                         Revisorer                                     Revisorsuppleant       

                                         Leif Sandqvist (omval)               Gunvor Holmström        

                                         Hans Holmström (omval) 

                   

                    Årsmötet beslutade enligt ovanstående förslag. 

 

                          § 14       Val av valberedning 

                                         Omval av Krister Jakobsson. 

                                         Nyval av Daniela Nedelcheva (sammankallande) 

                                          

 

                           § 15       Förslag till val av kretsrepresentant till NF:s riksstämma i                                                             

                                         Mora 12 – 14 juni 2020 

                                         Utgår tills vidare! Styrelsen garderar sig om det blir senarelagt. 

                                              

                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                   

                           § 16       Propositioner och motioner 

                                         Inga inkomna. 
 

                             

                           § 17       Synpunkter och förslag till 2020 och 2021 års verksamhet samt   

                                         övriga rekommendationer till styrelsen 

                                         Eva meddelade att hon kontaktats av Andreas Nilsson -Visit Umeå.  

                                         De vill komma och informera om kommande cykelledsprojekt längs  

                                         Vindelälven ex.Isälvsleden och 2-älvsleden. 

                                         Tid: Tisdag den 19/5 kl.10-12. Plats: Vindelgallerian.  

                                         Ev. kan kretsen komma att samarbeta med dem. 

                                         Eva ställer upp som 2-älvskoordinator. 



                                        

 

                                         Daniela informerade om att kretsen kan söka medel via LUNA, för  

                                         att t.ex. iordningställa eldstäder, bygga fågeltorn. 

                                         Välkomstbrev har utarbetats av Nathalie på länsförbundet.  

                                         Kretsen uppmanas att anta detta och skicka ut välkomstbrev till våra 

                                         nya medlemmar. 
 

 

                          § 18        Information om kommande verksamhet 

                                         Inger informerade om ”Mångfaldens dag” lördag den 16/5. 

                                         Kretsen gör under ledning av Henrik Sporrong en promenad efter  

                                         2-älvsleden för att titta på växter och djur längs leden upp till 

                                         Buberget. Samling vid Mjölnaren kl.9.30. Åter ca 14.00.  

                                         Egen matsäck och varma kläder medtages. 
 

                         

                           § 19       Övriga ärenden 

                                         Vindkraftsmöte i Skivsjö blev inställt. 

                                         Ulf Persson har lämnat in en skrivelse med synpunkter på tilltänkt 

                                         vindkraftsbygge. 

                                         En enkät från Nathalie på länsförbundet har gått ut till alla kretsar. 

                                         Varje krets uppmanas att lämna in önskemål om vilka behov av stöd 

                                         som resp. krets kan tänkas ha. Eva föreslog ex. mer utbildning om 

                                         Naturfalken för vår krets. 

                                         Kerstin och Eva tar ansvar för ifyllande av enkäten. 
 

                                         Kerstin meddelade att kommunen överklagat miljö-och byggs  

                                         ställningstagande kring tilltänkt motorbana vid plantskoleområdet. 

                                         Läget ännu oklart. Kerstin kollar med länsstyrelsen om överklagan 

                                         gått rätt till. 

                                         Leif Sandqvist har skrivit ett personligt brev till kommunalrådet 

                                         Mattias Haglund. 

                                         Motorbanefrågan tas upp på kommande konstituerande möte. 
 

 

 

                            § 20      Årsmötets avslutande 

                                         Mötesordförande tackade alla närvarande och förklarade årsmötet 

                                         avslutat.  

                    

                                         
                                         
 

                     Lars-Göran Nilsson                                Leif Alperud 

                                          Sekreterare                                             Mötesordförande 

 

 

    

                                          Inger Höglund                                        Daniela Nedelcheva 



                     Justerare                                                 Justerare

                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                          

                     
    


